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SECRETAR GENERAL
PROCES - VERBAL
încheiat astăzi 26.11.2020
cu ocazia ședinței ordinare care a avut loc în Sala de Ședințe de la Centrul Cultural European
Pucioasa

Au participat următorii consilieri:
1. Bădescu Gheorghe
2. Brebene Marinela
3. Budoiu Ion
4. Butcă Dragoș
5. Chelu Răzvan - Niculae
6. Fermuș Andra - Isaura
7. Foamete Radu Gabriel
8. Gologan Giulia - Loredana
9. Ianeț Constantin
10. Ionescu Marilena
11. Matei Liviu - Augustin
12. Mateoiu Roxana
13. Pleșa Emil
14. Roșoiu Daniela - Cerasela
15. Sprinceană Eugen Dănuț
16. Trifu Marius Robertino,
17. Ivașcu Dragoș Ion

Ședința a fost deschisă de secretarul general al orașului Pucioasa, județul Dâmbovița -
doamna jr. Catană Elena, care spune că ședința ordinară de astăzi a fost convocată în baza
Dispoziției Primarului nr. 916/19.11.2020 și că din consultarea condicii de prezență am constatat
că sunt îndeplinite condițiile cerute de lege pentru desfășurarea ședinței, și-l roagă pe domnul
primar ing. Ana Constantin Emilian să prezinte ordinea de zi.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian prezintă ordinea de zi și o supune la vot, fiind
aprobată cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Președinte de ședință, este domnul consilier Pleșa Emil.
Doamna secretar general jr. Catană Elena supune la vot procesele verbale ale ședințelor

din , 06.11.2020, 09.11.2020, 12.11.2020 și 19.11.2020,
Supune atenției consilierilor locali procesul verbal al ședinței extraordinare din

06.11.2020. Întrebă dacă sunt observații?. Nu sunt. Supune la vot procesul verbal și este aprobat
cu unanimitate de voturi.

Supune atenției consilierilor locali procesul verbal al ședinței extraordinare din
09.11.2020. Întrebă dacă sunt observații?. Nu sunt. Supune la vot procesul verbal și este aprobat
cu 15 voturi „PENTRU” o „ ABȚINERE ” (domnul consilier Butcă Dragoș care nu a fost prezent
la ședință) iar un post este vacant ca urmare a demisiei domnului Nițescu Alin Ștefan.

Supune atenției consilierilor locali procesul verbal al ședinței extraordinare din
12.11.2020. Întrebă dacă sunt observații?. Nu sunt. Supune la vot procesul verbal și este aprobat
cu 14 voturi „PENTRU”, două „ ABȚINERI ” (domnul consilier Bădescu Gheorghe și domnul
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consilier Budoiu Ion care nu au fost prezenți la ședință) iar un post este vacant ca urmare a
demisiei domnului Nițescu Alin Ștefan.

Supune atenției consilierilor locali procesul verbal al ședinței extraordinare din
19.11.2020. Întrebă dacă sunt observații?. Nu sunt. Supune la vot procesul verbal și este aprobat
cu 11 voturi „PENTRU”, 5 „ ABȚINERI ” (domnul consilier Bădescu Gheorghe, domnul
consilier Budoiu Ion, domnul consilier Butcă Dragoș, domnul consilier Foamete Radu Gabriel și
doamna consilier Ionescu Marilena) care nu au fost prezenți la ședință) iar un post este vacant ca
urmare a demisiei domnului Nițescu Alin Ștefan.

Se trece la punctul 1 al ordinii de zi și anume: „Depunerea jurământului de către domnul
Ivașcu Dragoș Ion - supleant ales pe listele PSD și validat prin Încheierea Judecătoriei Pucioasa
din 16.11.2020 pronunțată în dosarul nr. 2365/283/2020.”

Doamna secretar general jr. Catană Elena prezintă Încheierea Judecătoriei Pucioasa din
16.11.2020 pronunțată în dosarul nr. 2365/283/2020.

Apoi, domnul președinte de ședință Pleșa Emil îl invită pe domnul Ivașcu Dragoș Ion să
depună jurământul, în fața unei mese special amenajate pe care se află Constituția și Biblia.

Domnul Ivașcu Dragoș Ion depune jurământul cu mâna stângă pe Biblie și Constituție.
Apoi, semnează jurământul în 2 exemplare din care 1 exemplar rămâne la dosarul ședinței, iar al
doilea îi este înmânat de către secretarul general domnului Ivașcu Dragoș Ion.

Se trece la punctul 2 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea
Regulamentului de organizare și funcționare a Consiliului Local al orașului Pucioasa. ”

Doamna secretar general jr. Catană Elena prezintă referatul nr. 25 089/18.11.2020. Apoi,
prezintă proiectul de regulament. Întrebă dacă sunt opbservații. Nu sunt. Doamna secretar general
jr. Catană Elena spune că în mandatul trecut, funcția de președinte de ședință a fost îndeplinită de
către fiecare consilier local, în ordine alfabetică, iar dacă nu era prezent consilierul care trebuia să
îndeplinească acestă funcție o îndeplinea următorul, tot în ordine alfabetică. Întrebă dacă și acum
vom proceda la fel?

Propunerea este supusă la vot și este aprobată.
Apoi, precizează că indemnizația de ședință este de 10% din indemnizația primarului, fără

majorarea de 25% pentru proiecte europene, așa cum prevede legea. Propunerea este de 5%
pentru o ședință de comisie, indiferent de numărul lor, și de 5% pentru ședința ordinară; nu se
plătesc ședițele extraordinare. Consilierii locali sunt de acord.

Apoi, spune că ședința ordinară se desfășoară, de regulă, în ultima joie din lună și întrebă
dacă sunt de acord cu acestă propunere. Consilierii sunt de acord. Apoi, doamna secretar general
jr. Catană Elena solicită să se stabilească ora și se stabilește ora 13.00, cu mențiunea că în ROF se
scrie că, în cazul în care este necesar, ședințele Consiliului Local se vor desfășura și în altă zi a
lunii sau la altă oră.

Nu mai sunt discuții.
Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul

comisiei economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț președintele comisiei juridice prezintă avizul
comisiei juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul
comisiei de urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Domnul consilier Pleșa Emil președintele comisiei sociale prezintă avizul comisiei sociale
și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Pleșa Emil - președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre
privind aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare a Consiliului Local al orașului
Pucioasa și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.
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Se trece la punctul 3 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind modificarea și
completarea Hotărârii Consiliului Local nr. 154 din 06.11.2020 privind organizarea și
funcționarea comisiilor de specialitate în principalele domenii de activitate. ”

Doamna secretar general jr. Catană Elena prezintă referatul nr. 25 097/18.11.2020 și
precizează că singura modificare a acestei hotărâri se referă la faptul că se face propunerea ca
domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion să facă parte din comisia de urbanism în locul domnului
Nițescu Alin Ștefan căruia i-a încetat mandatul

Nu sunt discuții.
Domnul consilier Pleșa Emil - președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre

privind modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Local nr. 154 din 06.11.2020 privind
organizarea și funcționarea comisiilor de specialitate în principalele domenii de activitate și este
aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 4 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind repartizarea a
trei locuințe construite din fondurile ANL, conform Anexei nr. 1. ”

Doamna Matei Andreea prezintă referatul nr. 25 090/18.11.2020, spune că repartizarea se
face în ordinea de priorități stabilită de Consiliul Local.

Domnul consilier Pleșa Emil președintele comisiei sociale prezintă avizul comisiei sociale
și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Nu sunt discuții.
Domnul consilier Pleșa Emil - președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre

privind repartizarea a trei locuințe construite din fondurile ANL, conform Anexei nr. 1 și este
aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 5 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind transformarea
posturilor ocupate de funcționari publici care au susținut examenele de promovare în grad
profesional. ”

Doamna Năstase Ionelia Lucia - prezintă referatul nr. 25 100/18.11.2020.
Doamna secretar general jr. Catană Elena precizează că cei 2 funcționari publici au

prmovat examenul de promovare și prin acest proiect de hotărâre se propune transformarea
posturilor ocupate de ei, nefiind necesară existența unui post vacant în organigramă.

Nu mai sunt discuții.
Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul

comisiei economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț președintele comisiei juridice prezintă avizul
comisiei juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Pleșa Emil - președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre
privind transformarea posturilor ocupate de funcționari publici care au susținut examenele de
promovare în grad profesional și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată

Se trece la punctul 6 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea
cheltuielilor aferente navetei cadrelor didactice și personalului didactic auxiliar. ”

Doamna ec. Solomon Gabriela prezintă referatul nr. 25 087/18.11.2020, cu precizarea că
este vorba despre naveta personalului auxiliar.

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul
comisiei economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Nu sunt discuții.
Domnul consilier Pleșa Emil - președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre

privind aprobarea cheltuielilor aferente navetei cadrelor didactice și personalului didactic auxiliar
și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 7 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind cesiunea
contractului de închiriere nr. 199/07.01.2020, de la Udroiu Valentin la Tănase Liliana. ”
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Doamna inspector jr. Neagu Daniela prezintă referatul nr. 25 052/18.11.2020.
Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul

comisiei economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț președintele comisiei juridice prezintă avizul
comisiei juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul
comisiei de urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre cu majoritate de
voturi, un vot împotrivă - al domnului consilier Bădescu Gheorghe.

Domnul consilier Bădescu Gheorghe precizează că dorește să-și motiveze votul: de ani de
zile s-a precizat de către domnul primar că aceste garaje vor fi desființate și nu este de acord cu
cesiunea contractului. Speră ca domnul primar să-și aducă la îndeplinire dezideratul.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian spune că, întradevăr aceste garaje vor fi
desființate, pentru că și în acestă zonă se derulează proiecte, iar în momentul în care va începe
proiectul de la Grădinița nr. 2, garajele vor fi desființate, așa cum s-a înâmplat pe str. Avram
Iancu.

Nu mai sunt discuții.
Domnul consilier Pleșa Emil - președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre

privind cesiunea contractului de închiriere nr. 199/07.01.2020, de la Udroiu Valentin la Tănase
Liliana și este aprobat cu 16 voturi „ PENTRU ” și o „ ABȚINERE ” - domnul consilier Bădescu
Gheorghe.

Se trece la punctul 8 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea
rectificării bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 2020 al S. C. SERVICII COMUNITARE DE
UTILITĂȚI PUBLICE PUCIOASA SCUP S. R. L. ”

Domnul consilier Budoiu Ion spune că părerea domniei sale este că această rectificare nu
este de competența Consiliului Local, ci de competența directorului, în Ordonanța Guvernului nr.
26/2013 - art. 10, alin. (2), lit. „ f ” se precizează că, Consiliul Local aprobă bugetul, nu și
rectificarea.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian precizează că orice rectificare a bugetului S.
C. SCUP S. R. L. se aprobă de Consiliul Local, deoarece Consiliul Local ține loc de adunare
generală, fiind unic acționar. De aceeași părere este și doamna secretar general jr. Catană Elena.

Domnul Butcă Doru - administrator/director SCUP - prezintă referatul nr. 25
032/18.11.2020 și dă explicațiile necesare.

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul
comisiei economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț președintele comisiei juridice prezintă avizul
comisiei juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul
comisiei de urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Domnul consilier Pleșa Emil președintele comisiei sociale prezintă avizul comisiei sociale
și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Nu mai sunt discuții.
Domnul consilier Pleșa Emil - președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre

privind aprobarea rectificării bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 2020 al S. C. SERVICII
COMUNITARE DE UTILITĂȚI PUBLICE PUCIOASA SCUP S. R. L. și este aprobat cu 16
voturi „ PENTRU ” și o „ ABȚINERE ” - domnul consilier Budoiu Ion.

Se trece la punctul 9 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobare
PLAN URBANISTIC DE DETALIU – PUD – CONSTRUIRE STAȚIE DISTRIBUȚIE
COMBUSTIBIL CARBURANT, SPĂLĂTORIE AUTO (SELF SERVICE), MARKET, SPAȚII
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BIROURI, CAFENEA, SPAȚIU DE DEPOZITARE, SPAȚIU ANGAJAȚI, amplasament situat
în orașul Pucioasa, Bulevardul Trandafirilor, nr. 216, Județ Dâmbovița. ”

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian prezintă raportul de specialitate
nr. 24 906/16.11.2020 al biroului urbanism, având în vedere că domnul ing. Hosszu Mihail - nu
este prezent la ședință.

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul
comisiei economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul
comisiei de urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre cu majoritate de
voturi, un vot împotrivă - al domnului consilier Bădescu Gheorghe.

Domnul consilier Bădescu Gheorghe precizează că votul împotrivă se datorează faptului că
din documentația existentă în dosar nu rezultă și nimeni nu a știut să-i precizeze care este distanța
legală față de care se poate amplasa, față de vecini, acestă stație.

Domnul Nițescu Ștefan Alin - administrator public spune că distanța legală față de vecini,
reglementată de lege este de 60 cm., se vor solicita, inclusiv acordul în formă autentică al
vecinilor, la autorizare.

Doamna secretar general jr. Catană Elena precizează că, Primăria Pucioasa solicita la faza
PUD și acordul vecinilor în formă autentică, dar un cetățean din Pucioasa, a sesizat MLPAT și
acesta a precizat că, acordul vecinilor în formă autentică se solicită la eliberarea autorizației de
construire, nu la faza PUD deci, după aprobarea acestei documentații, la autorizare dacă nu
prezintă acordul vecinilor, acordul ISU, nu se autorizează.

Nu mai sunt discuții.
Domnul consilier Pleșa Emil - președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre

privind aprobare PLAN URBANISTIC DE DETALIU – PUD – CONSTRUIRE STAȚIE
DISTRIBUȚIE COMBUSTIBIL CARBURANT, SPĂLĂTORIE AUTO (SELF SERVICE),
MARKET, SPAȚII BIROURI, CAFENEA, SPAȚIU DE DEPOZITARE, SPAȚIU ANGAJAȚI,
amplasament situat în orașul Pucioasa, Bulevardul Trandafirilor, nr. 216, Județ Dâmbovița și este
aprobat cu 16 voturi „ PENTRU ” și 1 vot „ ÎMPOTRIVĂ ” - domnul consilier Bădescu
Gheorghe.

Se trece la punctul 10 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobare
PLAN URBANISTIC ZONAL (PUZ) „ CONSTRUIRE LOCUINTA P+1E ”, amplasament
situat în orașul Pucioasa, strada Libertății, nr. 29 , Jud. Dâmbovița. ”

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian prezintă raportul de specialitate
nr. 24 908/16.11.2020 al biroului urbanism, deoarece dl ing. Hosszu Mihail este absent

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul
comisiei economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul
comisiei de urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Nu sunt discuții.
Domnul consilier Pleșa Emil - președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre

privind aprobare PLAN URBANISTIC ZONAL (PUZ) „ CONSTRUIRE LOCUINTA P+1E ”,
amplasament situat în orașul Pucioasa, strada Libertății, nr. 29 , Jud. Dâmbovița și este aprobat
cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 11 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobare
PLAN URBANISTIC ZONAL (PUZ) „ ELABORARE PUZ ZONA DRUMURILOR
JUDEȚENE - DJ 710 - ZONA DEALULUI MUȘA – INTRODUCERE ÎN INTRAVILAN
TEREN ÎN SUPRAFAȚĂ DE 40.000 mp ” amplasament situat în extravilanul orașului Pucioasa,
Dealul Mușa-DJ 710, Județ Dâmbovița. ”
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Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul
comisiei economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul
comisiei de urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Domnul administrator public Nițescu Alin Ștefan spune că este vorba despre zona de case,
nu de tot drumul până la Bezdead deoarece acest drum este în extravilan.

Nu mai sunt discuții.
Domnul consilier Pleșa Emil - președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre

privind aprobare PLAN URBANISTIC ZONAL (PUZ) „ ELABORARE PUZ ZONA
DRUMURILOR JUDEȚENE - DJ 710 - ZONA DEALULUI MUȘA – INTRODUCERE ÎN
INTRAVILAN TEREN ÎN SUPRAFAȚĂ DE 40.000 mp ” amplasament situat în extravilanul
orașului Pucioasa, Dealul Mușa-DJ 710, Județ Dâmbovița și este aprobat cu unanimitate de voturi
în forma prezentată.

Se trece la punctul 12 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind transformarea
a trei posturi ocupate de personalul contractual care îndeplinește condițiile pentru promovare în
gradul profesional și trepta profesională în trimestrul IV/2020. ”

Doamna Pătru Florinela - inspector resurse umane, prezintă raportul de specialitate
nr. 25 204/19.11.2020.

Doamna secretar general jr. Catană Elena precizează că în acest caz este vorba despre trei
posturi de personal contractual care au promovat examenul de promovare, iar prin acest proiect se
propune transformarea posturilor ocupate de aceștia, nefiind nevoie de existența în organigramă a
unui post vacant.

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul
comisiei economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț președintele comisiei juridice prezintă avizul
comisiei juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Nu mai sunt discuții.
Domnul consilier Pleșa Emil - președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre

privind transformarea a trei posturi ocupate de personalul contractual care îndeplinește condițiile
pentru promovare în gradul profesional și trepta profesională în trimestrul IV/2020 și este aprobat
cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 13 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea
redistribuirii creditelor bugetare pentru bunuri și servicii în sumă de 35 mii lei aferente
ordonatorilor terțiari de credite din învățământul preuniversitar de stat de pe raza orașului
Pucioasa și aprobarea rectificării bugetelor acestora. ”

Doamna ec. Solomon Gabriela prezintă raportul explicativ nr. 25 168/18.11.2020.
Precizează că s-a obținut și avizul ISJ Dâmbovița pentru redistribuirea creditelor bugetare
aferente cheltuielilor cu bunuri și servicii între instituțiile de învățământ preuniversitar de stat de
pe raza orașului Pucioasa adică între Grădinița Prichindel și Colegiul Nicolae Titulescu și Liceul
Tehnologic, suma fiind de 35 mii lei, din care 25 mii lei la Colegiul Național Nicolae Titulescu și
10 mii lei Liceul Tehnologic. Cele două grădinițe au deficit de credite, sunt în imposibilitatea de a
plăti facturile de utilități și și alte cheltuieli de întreținere și funcționare.

Domnul consilier Budoiu Ion spune că nu este de acord cu acestă propunere, în fiecare an
se întâmplă acest lucru, iar Colegiul Național Nicolae Titulescu intenționa să cumpere
calculatoare pentru cadrele didactice, calculatoare care sunt necesare pentru învățământul on-line.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian spune că există proiect pentru achiziția de
calculatoare, grădinițele sunt subfinanțate, pentru că, copii sub 2 ani nu sunt finanțați, ei trebuie
să meargă la creșă.
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Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul
comisiei economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian spune că finanțarea grădinițelor se datorează
faptului că primesc bani potrivit principiului cost/elev. Școala nr. 1 a asfaltat întreaga incintă iar
acum sprijinim Școala nr. 4 cu 50 mii lei pentru asfaltarea incintei. Se repară și trotuarele în zonă;
singurul lucru bun al învățământului on-line este că nu s-au cheltuit banii la școli, iar banii rămași
sunt folosiți pentru repararea incintei.

Domnul consilier Budoiu Ion spune că nu i se pare corect ca în cazul Școlii nr. 1 și Școlii
nr. 4 banii să rămână tot la ei în timp ce la Colegiul Național Nicolae Titulescu li s-au luat și cei
50 mii lei din care se dorea achiziționarea de calculatoare pentru cadrele didactice. Aseară a fost
surprins când a aflat acest lucru.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian spune că este normal să se ia acești bani în
condițiile în care Colegiul Național Nicolae Titulescu primește atâția bani pe proiecte: 16
miliarde PNDL, 8 miliarde containere, calculatoare pe PNDL, cu precizarea că un calculator
solicitat de un profesor de la Titulescu costă 8400 lei, motiv pentru care a stopat și achiziția.
Celelalte școli au avut cerințe minimale. Pe proiectul depus duminică se achiziționează tot
calculatoare.

Nu mai sunt alte discuții.
Domnul consilier Pleșa Emil - președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre

privind aprobarea redistribuirii creditelor bugetare pentru bunuri și servicii în sumă de 35 mii lei
aferente ordonatorilor terțiari de credite din învățământul preuniversitar de stat de pe raza orașului
Pucioasa și aprobarea rectificării bugetelor acestora și este aprobat cu 16 voturi „ PENTRU ” și o
„ ABȚINERE ” - domnul consilier Budoiu Ion.

Se trece la punctul 14 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea
modificării Hotărârii Consiliului Local Pucioasa nr.171 din 16.10.2019 care privește Acordul de
parteneriat încheiat între Unitatea Administrativ Teritorială Oraș Pucioasa și Unitatea
Administrativ Teritorială Comuna Bezdead, Unitatea Administrativ Teritorială Comuna Moțăieni,
Unitatea Administrativ Teritorială Comuna Vârfuri, Unitatea Administrativ Teritorială Comuna
Brănești, Unitatea Administrativ Teritorială Comuna Glodeni pentru realizarea proiectului:
REDUCEREA EMISIILOR DE CARBON ÎN ORAȘUL PUCIOASA ȘI ZONELE
FUNCȚIONALE ALE ACESTUIA, prin act adițional. ”

Doamna Nicolae Mihaela dă explicațiile necesare. Precizează că s-au modificat
conducerile tuturor unităților administrativ teritoriale asociate și sumele din acordul de
oparteneriat, anexă la Hotărârea Consiliului Local nr. 171/16.10.2019, potrivit potrivit noului
acord anexă la proiectul de hotărâre.

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul
comisiei economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț președintele comisiei juridice prezintă avizul
comisiei juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul
comisiei de urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Domnul consilier Pleșa Emil președintele comisiei sociale prezintă avizul comisiei sociale
și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Pleșa Emil - președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre
privind aprobarea modificării Hotărârii Consiliului Local Pucioasa nr.171 din 16.10.2019 care
privește Acordul de parteneriat încheiat între Unitatea Administrativ Teritorială Oraș Pucioasa și
Unitatea Administrativ Teritorială Comuna Bezdead, Unitatea Administrativ Teritorială Comuna
Moțăieni, Unitatea Administrativ Teritorială Comuna Vârfuri, Unitatea Administrativ Teritorială
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Comuna Brănești, Unitatea Administrativ Teritorială Comuna Glodeni pentru realizarea
proiectului: REDUCEREA EMISIILOR DE CARBON ÎN ORAȘUL PUCIOASA ȘI ZONELE
FUNCȚIONALE ALE ACESTUIA, prin act adițional și este aprobat cu unanimitate de voturi în
forma prezentată.

Se trece la punctul 15 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind mandatarea
specială a reprezentantului U. A. T. Orașul Pucioasa în Adunarea Generală a Asociației de
Dezvoltare Intercomunitară Apa Dâmbovița. ”

Domnul consilier Budoiu Ion întreabă cine aprobă tariful la apă: primarul sau Consiliul
Local !?

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian spune că ADI Apă aprobă tariful, cei care
sunt în ADI au și drepturi dar au și obligații. Dreptul nostru este acela de a obține bani pe POIM.
Pucioasa trebuie să primească 6 - 7 mii de euro în investiții. Noi trebuie să cuprindem în buget
bani pentru racordarea pe Cerealiști și Republicii pentru că o să înceapă implementarea
proiectului din parc și de pe strada Cerealiști. Nu merg lucrurile deloc bine nici la ADI Apă nici
la ADI Salubrizare dar noi avem o cerință clară: reabilitarea Stației de tratare a apei.

Doamna secretar general jr. Catană Elena prezintă raportul de specialitate nr. 25
152/18.11.2020. Precizează că potrivit art. 132 din Ordonanța de urgență a Guvernului nr.
57/2019 - reprezentantul u. a. t. în A.G.A. este primarul u. a. t. Pentru anumite probleme ce se
aprobă de A.G.A. primarul trbuie să aibă mandatul special al Consiliului Local. Astăzi a discutat
cu cei de la ADI Apă și aceștia i-au explicat că fizic nu există timpul necesar pentru a se cere
mandat special atunci cînd în ședința A.G.A. se supune aprobării anumite chestiuni. Precizează că,
din punctul său de vedere este o răspundere foarte mare a primarului să voteze astfel de chestiuni
în A.G.A. și este de părere că atunci când sunt pe ordinea de zi astfel de probleme, pentru care
este necesară mandatare specială a primarului să discute cu Consiliul Local.

Domnul consilier Butcă Dragoș spune că tariful la apă ar trebui să fie aprobat de Consiliul
Local. Apoi întreabă dacă conducta nouă de apă este băgată de către Primăria Pucioasa sau de
către Compania de Apă?

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian spune că este băgată de către Primăria
Pucioasa.

Domnul consilier Butcă Dragoș solicită să fie trimis personalul și să verifice, pentru că
aducerea terenului la starea inițială crează mari probleme: pe conducta veche sau nouă sunt mari
pierderi de apă.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian spune că nu s-au făcut branșări la conducta
nouă, abia au început branșarea la acesta.

Domnul consilier Butcă Dragoș spune că referitor la calitatea apei din munte, ar trebui să
fie chiar „ de calitate ” deoarece în cartierul Glodeni au fost mari probleme cu două săptămâni în
urmă au avut apă cu mâl, la prima oră.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian spune că nu înțelege cum doar în Glodeni au
fost astfel de probleme; știe că mai sunt probleme cu țevile de oțel car mai ruginesc. Pe Glodeni
au fost multe avarii, probabil acestea sunt motivele. Oamenii trebuiau să anunțe Primăria sau
Compania de apă. Veneam și prelevam probe, Compania de apă fiind deaschisă la acestă
propunere. Mai simțim gust de clor, spune domnul primar ing. Ana Constantin Emilian, dar
acesta este legislația; într-un oraș unde avem oțel, polietilenă nu ai cum să ai apă de aceiași
parametri. Invită consilierii locali să meargă pe traseul apei pentru a se lămuri și pentru a se
închide acest subiect cu apa.

Domnul consilier Butcă Dragoș spune că pentru a închide acest subiect solicită să obținem
de la centralele și microcentralele din zonă dacă întradevăr apa trecută prin turbinele centralelor și
microcentralelor de pe traseu mai poate fi potabilizată și atunci întradevăr s-ar închde subiectul.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian spune că acest lucru a fost solicitat DSP-ului.
Domnul consilier Butcă Dragoș spune că au fost construite anumite microcentrale pe

traseul apei potabile și sunt speciale, altele au utilaje extrem de vechi.
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Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian spune că lucrurile sunt spratehnologizate, apa
intră în contact doar cu paleții conductelor nu intră în contact cu lagăre. Investiția de la Gâlma -
Răteiu nu poate fi reparată, trebuie înlocuită, iar investiția Consiliului Județean Dâmbovița -
orașul Fieni este oprită deoarece executantul a intrat în faliment, nu au fost prelevate probe iar
Primăria Moroieni a pus în posesie pe traseul conductei.

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul
comisiei economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț președintele comisiei juridice prezintă avizul
comisiei juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul
comisiei de urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Domnul consilier Pleșa Emil președintele comisiei sociale prezintă avizul comisiei sociale
și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Nu mai sunt discuții.
Domnul consilier Pleșa Emil - președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre

privind mandatarea specială a reprezentantului U. A. T. Orașul Pucioasa în Adunarea Generală a
Asociației de Dezvoltare Intercomunitară Apa Dâmbovița și este aprobat cu 15 voturi „
PENTRU ”, un vot „ÎMPOTRIVĂ” - domnul consilier Butcă Dragoș și o „ ABȚINERE ” -
domnul consilier Budoiu Ion.

Se trece la punctul 16 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind casarea unui
mijloc fix din cadrul Spitalului Orășenesc Pucioasa, conform centralizatorului din anexă. ”

Doamna jr. Neagu Daniela prezintă raportul de specialitate nr. 25 245/19.11.2020.
Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul

comisiei economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț președintele comisiei juridice prezintă avizul
comisiei juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul
comisiei de urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre, cu majoritate de
voturi. Domnul consilier Bădescu Gheorghe este împotrivă. Precizează că a votat împotrivă
deoarece nu este de acord cu predarea tomografului la fier vechi și sau distrugere, deoarece astfel
de bunuri au un regim special de casare, deoarece conțin raze X.

Doamna secretar general jr. Catană Elena întrebă dacă este de acord cu casarea?, domnul
doctor spune că da, nu este de acord cu modalitatea.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian spune că este o scăpare ceea ce s-a scris în
raportul de aprobare, știe că are un regim special de casare tomograful și o să se facă casarea
potrivit procedurilor legale.

Nu mai sunt discuții.
Domnul consilier Pleșa Emil - președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre

privind casarea unui mijloc fix din cadrul Spitalului Orășenesc Pucioasa, conform
centralizatorului din anexă și este aprobat cu 16 voturi „ PENTRU ”, un vot „ÎMPOTRIVĂ” -
domnul consilier Bădescu Gheorghe.

Se trece la punctul 17 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind rectificarea
bugetului local al U. A. T. Orașul Pucioasa pe anul 2020. ”

Doamna ec. Solomon Gabriela prezintă raportul nr. 25 256/19.10.2020.
Se propune alocare a sumei de 50 mii lei Școlii nr. 4 pentru reparații curente - asfalare

curtea școlii la cap. 65.02 - învățământ și se ia de la Transporturi - cap. 84.02 50 mii lei.
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Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul
comisiei economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Domnul consilier Butcă Dragoș solicită să se pună la dispoziția consilierilor locali devize
atunci când este vorba de investiții/reparații adică proietele de hotărâre să aibă în spate aceste
devize.

Nu mai sunt discuții.
Domnul consilier Pleșa Emil - președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre

privind rectificarea bugetului local al U. A. T. Orașul Pucioasa pe anul 2020 și este aprobat cu
unanimitate de voturi în forma prezentată.

Domnul consilier Butcă Dragoș întrebă de ce consilierii locali nu au fost invitați la Muzeul
Etnografic la deschidere!?

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian spune că a fost o acțiune a Consiliului
Județean și nu a Primăriei Pucioasa, iar invitațiile le-a făcut președintele Consiliului Județean.

Alte discuții nu mai sunt.
Drept pentru care am încheiat prezentul proces – verbal.

Președinte de ședință,
PLEȘA EMIL

Numele şi prenumele Funcţia Data Semnătura
Verificat - - - -
Întocmit Catană Elena Secretarul general al oraşului Pucioasa


